
Grundejerforeningen M unkerisparken
Referat af ordinar generalforsamling 16. 3. 2016

G rundejerforeni ngen M u nkerispa rken

Referat af ordinar generalforsamling i Manziusgirden, 16. marts lOLG

1. Valg af dirigent

Torben Frimer-Larsen, nr. 56 blev valgt.

Det blev noteret, at indkaldelsen til generalforsamlingen var blevet udsendt mindst 14 dage fQr mOdet, som

foreskrevet.

Tilstede var 13 personer representerende 9 parceller.

2. Bestyrelsens beretning tor 2Ot4

Max Jensen aflagde folgende beretning:

Konstitue ring af besty relse

Ved generolforsomlingen 79. morts 2075 var Thomos J4rgensen (46), lnger Gottfredsen (2), Vogn Sylvest (36) og Ole Krogh

Andersen (52) pd volg tit bestyrelsen og Mox Jensen (58) som formond. Thomos l^rgensen Anskede ikke genvolg. Max

Jensen, lnger Gottfredsen, vogn Sylvest og Ole Krogh Andersen blev genvolgt. Nyvalgt til bestyrelsen blev Martin Plambech

(4s).

Bestyrelsen konstituerede sig efterfolgende som f4lger:

Formond Mox lensen (58)

Kosserer Vagn Sylvest (36) (webmoste)

N e stf o r mo n d I n ge r G ottf redse n ( 2 ) ( g o rtne rko nto kt)

Ole Krogh Andersen (52)

Mo rti n Pla mbech (45) (g rassldni ng )

Suppleoft Jargen R0nnest (60)

Su ppleo nt Torbe n F ri me r (56)

lnger Gottfredsen meddelte desvarre i september, ot hun Onskede ot udtrade of bestyrelsen. J0rgen R4nnest indtrddte

herefter i bestyrel sen i stedet.

iorsikring

Bestyrelsen hor i drets tgb endret foreningens forsikring tidt. Vi hor tilfAjet en orbejdsskodeforsikring og f rovolgt vores

produktforsikring. Endringen medfqrer en 6rlig omkostningsfor4getse pd kr. 500. Arbejdsskodeforsikringen anbefoles

generelt til grundejerforeninger, men er ikke et lovkrov. Forsikringen dakker skoder opstdet ved f.eks. fallesorbeider og

begivenheder som foreningen indkolder til.

tunkforbindelse
Bestyrelsen hor i 6rets tab andret bonkforbindelse fro Jyske Bank til Nordea.
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G rundejerforeningen M u n kerispa rken

Referat af ordinar generalforsamling i Manziusgirden, 15. marts 2Ot6

1. Valg af dirigent

Torben Frimer-Larsen, nr. 56 blev valgt.

Det blev noteret, at indkaldelsen til generalforsamlingen var blevet udsendt mindst 14 dage fOr m0det, som

foreskrevet.

Tilstede var 13 personer reprasenterende 9 parceller.

2. Bestyrelsens beretning for 2Ot4

Max Jensen aflagde f6lgende beretning:

Konstituering al bestyrelse

Ved generotforsamlingen 79. morts 2075 vor Thomos J4rgensen (46), lnger Gottfredsen (2), Vagn Sylvest (36) og Ole Krogh

Andersen (52) pd volg til bestyrelsen og Mox lensen (58) som formond. Thomos lhrgensen Onskede ikke genvalg' Mox

Jensen, tnger Gottfredsen, Vogn Sylvest og Ote Krogh Andersen blev genvolgt. Nyvatgt til bestyrelsen blev Mortin Plambech

(4s).

Bestyrelsen konstituerede sig efterfglgende som f0lger:

Formand Mox Jensen (58)

Kosserer Vogn Sylvest (36) (webmoster)

N astfo r ma n d t n g e r G ottf re dse n ( 2 ) ( g o rtn e rko nto kt )

Ole Krogh Andersen (52)

Ma rtin Pla mbech (45) (g rassl& n i ng )
Suppleont JOrgen ROnnest (60)

Su ppleo nt Torbe n F ri me r ( 56)

tnger Gottf redsen meddelte desvarre i september, at hun Anskede at udtrade af bestyrelsen. lArgen R0nnest indtrddte

herefter i bestyrelsen i stedet.

iorsikring
Bestyrelsen hor i 6rets l4b endret foreningens forsikring tidt. Vi hor tilfAjet en orbeidsskodeforsikring og frovolgt vores

produktforsikring. Endringen medf4rer en drlig omkostningsforAgelse pd kr. 500. Arbeidsskodeforsikringen anbefoles

generelt til grundejerforeninger, men er ikke et lovkrov. Forsikringen dakker skoder opstdet ved f.eks. fallesarbeider og

begivenheder som foreningen indkalder til.

Bonkforbindelse

Bestyrelsen hor i drets l4b andret bonkforbindelse fra Jyske Bank til Nordeo.
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Skt. Hons bdl

Bestyrelsen hor diskuteret muligheden for at ofbrande ikt. Hons bdl pd fallesoreolet mellem nr. 56 og 58. lforeningens

yngre dr vor der Skt. Hans bdt pd denne lokolitet, men orrongementet blev stoppet i firserne. Plonerne gdr pd et liile bdl pd

et bdlfad af en st6rrelsesorden, som ikke vil vare i strid med lovgivningen under hensyntagen til afstand til de narmeste

boliger.

Det er plonen somtidigt ot tilbyde grillmod, drikkevarer og lidt fallessong.

Fa'llesarealet

Vedligeholdelse of fattesorealets gras hor ogsd i 2075 veret voretoget of 7. Birkergd Spejdergruppe. Bestyrelsen hor varet

tilfredse med g ressl& ni nge n.

Qvrig vedligeholdelse varetages fortsot af onlegsgortner Frederik JarlLv &usch, Hellerup efter forudgdende oftole og tilbud

i hvert enkelt tilfalde.

Traer mod Birkerqd Parkvej

I moilgruppen hor 3 grundejere mod Birkerqd Porkvej udtrykt Onske om, ot kommunen beskarer traerne mod Birker6d

Parkvej kroftigere end de mindre beskaringer der tidligere er sket. Bestyrelsen har viderebrogt Onsket til kommunens

Teknik og Miljgofdeting. Kommunen hor lovet ot vurdere de oktuelle treer narmere, men gAr somtidig opmarkom pd, ot

kommunen Onsker ot opretholde fritstdende treer pd volden, som ofgrensning of byomrddet ud mod det dbne londskob

og til tydeligg4relse af vejforl4bet. Kommunen er klor over Onsket, men kon kun imldekomme det med de

omfangsbeskeringer der er sket de sidste 6r.

Kommunen ggr endvidere opmarksom p6, ot der desverre er sket ulovlige indgreb i beplontningen pd volden og ot man

fremover vil politidnmelde sddanne indgreb med krov om erstatning.

Ejerskifter

Bestyrelsen hor i 6rets lqb registeret ejerskifter i nr. 38 og 44.

Vedligeholdelse af stier

I 6rets lqb har Rudersdol Kommune, efter henvendelse fro en beboer, foretoget reparotion of stensatningen longs stien

mod Kajerodvej.

Mailgruppe

Foreningens moilgruppe fungerer, efter bestyrelsen opfottelse, tilfredsstillende. Gruppen hedder

Munkerisporken@aoooleqroups.com. Gruppen administreres af Vogn Sylvest (nr 36).

Bestyrelsen hor registreret en e-mail pd alle ejendomme, men er ofhengig of input fro beboerne ndr der sker endringer.

Orientering til beboerne vil fortsot udelukkende ske via e-moil herunder indkoldelse til den drlige generalforsamling.

Kommunekontokt

Kommunen har ogsd i 2015 ofholdt et diologm4de med kommunens grundejerforeninger. Foreningerne blev her orienteret

om f .eks. "Planstrotegi 2075" som omfotter en plon for Birker4d Bymidte, ot befolkningsvaksten primart er i
aldersintervoilet 30 - 49 6rige, om tiltog omkring regnvondsinfiltrotion og affaldssortering.
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Kommunen benyttede lejtigheden ti! at henvise ti! en rakke nyttige links for grundejere. De pdgeldende link kon ses pd

G rundeje rforeninge n M u n ke rispo rke ns hje mmeside.

Pd madet btev det igen understreget ot grundejerne selv er onsvorlige for ot fjerne ukrudt i fortovet ud for egen eiendom.

Beretningen gav anledning til fOlgende kommentarer:

Claus Thors6e (21) bemerkede om traerne mod Birkerod Parkvej, at der adskillige gange i l0bet af de 23 ir, de

havde boet her, var klaget til kommunen over skyggen fra traerne. Men kommunen vil ikke beskere mere, end

som allerede sker.

Rasmus Helwigh (15) spurgte, om der var noget nyt vedrorende kommunens plan for affaldssortering. Vagn

Sylvest svarede, at en forsggsordning blandt forskellige boformer i kommunen pitankes startet 1. august, men

at intet narmere vides pd nuvarende tidspunkt. I Ovrigt skulle Nordforbranding have udtalt, at det bedste er,

at lade dem brande alt affald, undtagen aluminium, der bor genbruges.

Beretningen blev godkendt.

3. Afleggelse af regnskab for 2015

Kasserer Vagn Sylvest fremlagde regnskabet som udsendt og fremlagt skriftligt.

Regnskabet godkendtes

4. Rettidigt indkomne forslag

Ingen forslag var modtaget

5. Fremlaggelse af budget og fastlaggelse af kontingent for 2016

Vagn Sylvest fremlagde budgettet som udsendt og fremlagt skriftligt.

Budget og kontingent (700 kr. per parcel) foreslis uandret.

Som sadvanlig gir ca.9oo/o af budgettet til pasning af fallesarealet. Til gartneren budgetteres nu 5.000 kr.

mindre end sidste 6r, da Malusbuskene kun klippes ca. hvert 3. lr, og derfor ikke i 2016. Til gengald afsettes

2.500 kr. til et St Hans arrangement pi fellesarealet. Der budgetteres med et underskud pi 11.350 kr. i 2016.

Torben Frimer-Larsen (56) spurgte hvad milsatningen var for egenkapitalen. Vagn Sylvest svarede, at

bestyrelsen prlver at holde den omkring et Ars kontingent. Dette niveau n6s neste 5r.

Budgettet blev godkendt.

6. Valg af formand for bestyrelsen

Max Jensen blev genvalgt
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7. Valg af kasserer

Vagn Sylvest blev genvalgt.

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

Ole KroghAndersen (52), Martin Plambech (45)og Jargen ROnnest (60)blevgenvalgttilbestyrelsen.

Torben Frimer Larsen (56) blev genvalgt som suppleant.

Rasmus Helwigh (15) blev nyvalgt som suppleant.

9. Valg af revisorer samt revisorsuppleanter

Flemming Petersen og Ebbe L0tzen blev genvalgt.

10. Eventuelt

Elisabeth Thors6e (21) roste Munkerisparken, undtaget fallesarealet, som hun finder alt for kedeligt. Hun

mener, at vi har rad til at ofre mere og kunne tanke sig mere diversitet i beplantningen, f.eks. en blomstereng'

Hun indser dog at flere unge familier nu flytter ind, og at bOrnenes kir ogsA bOr tilgodeses.

Jesper Hesselgren (66) mindede om, at der har varet pr6vet nyplantning i form af en mix fQr. Det gik dog ud

efter nogle dr.

Mette Kronstr6m (44) mente, at @get diversitet i beplantningen nok vil vare mest til glede for de voksne.

Hendes b6rn leger pA arealet. I Ovrigt er det galt at Malusbuskene beskares inden de er 3 - 4 m hOje og kan ni

at blomstre.

Elisabeth Thors6e (21) var enig i at Malusbuskene bliver beskiret for kraftigt.

Sanne Andersen (52) gav hende ret, og pipegede, at det er naboerne til fallesarealet, som Onsker den kraftige

beskaring.

Max Jensen bemerkede, at den nuverende pasning og beskering af beplantning pi fallesarealet er et

kompromis mellem forskellige synspunkter.

Jesper Hesselgren (55) berettede om et tilfalde af hensynslos bilkOrsel fra Vilhelm JOrgensen (70). Problemet

har tidligere veret bragt op pi generalforsamlingen i 1998 og efterfOlgende blev der sendt en skrivelse rundt til

alle ejendomme - dog uden navns nevnelse. Den hensynslose korsel sker kun ved ind- og udk6rsel til Vilhelm

J6rgensens ejendom, som er en koteletgrund. Der k6res henholdsvis ind og ud med uforholdsmessig hOj fart

over fortovet med fare for personpikOrsel. Jesper Hesselgren's kone har for nyligt igen pitalt kOrslen over for

Vilhelm Jorgensen, men fik et afvisende uforskammet svar. Jesper Hesselgren bad bestyrelsen diskutere hvad

der kan gores. Det fremfores af Max Jensen, at grunden til, at Munkerisparken har hastighedsbegransning pi

40 km/t og ikke de sagligt rigtige 30 km/t er, at der ellers skal indrettes chikaner, som ville skabe problemer for
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snerydning. Det blev foresliet, at bestyrelsen tager kontakt til vedkommende med henblik pi at finde en

lOsning. Max Jensen lovede, at bestyrelsen vil drpfte problemet, som han finder uacceptabelt.

Ole Krogh Andersen (52) henstillede til beboere, som pitanker at fl monteret en "skorstensforlanger" til
forhindring af slagregn og/eller fuglereder i kaminen, at de bevarer "Munkerisparkens arkitektoniske indtryk."

Mange nyplsatte skorstensforlangere formidler et fabriksagtigt indtryk. Dette er, ifOlge skorstensfejermester

Georg Gustravson, ikke nodvendigt, da disse betonforlangere leveres lagvis. Men man skal selv sporge, da han

selvf0lgelig tjener pA hgjden. I Ovrigt findes der mere elegante modeller i st5l.

Ole Krogh Andersen
Referent

Torben Frimer
Dirigent


